

Press Release

Council of Europe Press Division

Ref: 676b07

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

pressunit@coe.int

internet: www.coe.int/press



47 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Council of Europe Vilnius conference examines international texts on cultural heritage

Strasbourg, 11.10.2007 – Some 100 experts are attending a two-day Council of Europe conference on international texts on cultural heritage, which started today in Vilnius.

The conference is organised jointly by the Sub-Committee on the Cultural Heritage of the Parliamentary Assembly and the Directorate of Culture and Cultural and Natural Heritage of the Council of Europe, in co-operation with the Parliament and the Government of Lithuania.

The conference aims to draw up an inventory of the various international heritage texts and to highlight the Council of Europe's specific input, in particular through the Framework Convention on the Value of Cultural Heritage for Society.

The conference participants will examine how different international conventions on cultural heritage complement one another and discuss ways for better co-operation to generate real synergy between the existing texts.

The working sessions are open to the press.

For more information: http://www.coe.int/T/E/Cultural_Co-operation/Heritage/

Conférence du Conseil de l'Europe à Vilnius consacrée à l'examen des textes internationaux sur le patrimoine culturel

Strasbourg, 11.10.2007 – Une centaine d'experts participent pendant deux jours à une conférence sur les textes internationaux relatifs au patrimoine culturel, qui a débuté aujourd'hui à Vilnius.

La conférence est organisée conjointement par la Sous-commission du patrimoine culturel de l'Assemblée parlementaire et par la Direction de la culture et du patrimoine culturel et naturel du Conseil de l'Europe, en coopération avec le Parlement et le Gouvernement de Lituanie.

La conférence vise à dresser un inventaire des divers textes internationaux sur le patrimoine et à mettre en lumière la contribution du Conseil de l'Europe sur la question, notamment par la Convention-cadre sur la valeur du patrimoine culturel pour la société.

Les participants à la conférence examineront la complémentarité des divers instruments internationaux et discuteront des moyens d'améliorer la coopération pour générer une véritable synergie entre les textes existants.

Les séances de travail sont ouvertes à la presse.

Pour plus d'informations : http://www.coe.int/T/F/Coopération_culturelle/patrimoine/

To receive our press releases by e-mail, contact : Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states.